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Vragen van de leden De Boer (VVD), Jacobi (PvdA), Bosman (VVD) en 
Vermue (PvdA) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu over een 
onderhoud met schippers uit de binnenvaart (ingezonden 28 september 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met de situatie dat vrachtschepen op dit moment geen gebruik 
meer mogen maken van de jachtensluis van de Krammersluizen? 

Vraag 2
Wat is de reden dat de beroepsvaart niet meer met de jachtensluis mag 
schutten? 

Vraag 3
Begrijpt u dat dit leidt tot veel oponthoud, mede omdat er ook nog een kolk 
gestremd is? 

Vraag 4
In hoeverre vormt achterstallig onderhoud de oorzaak van deze stremming? 

Vraag 5
Wat is de reden dat er pas vanaf 2022 geïnvesteerd gaat worden in achter-
stallig onderhoud in de binnenvaart? 

Vraag 6
Kunt u nagaan of de veiligheid van de binnenvaart ook in het geding is? 

Vraag 7
Vindt u ook dat deze onwenselijke situatie zorgt voor veel oponthoud en 
nadelig is voor de binnenvaart? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 8
Heeft dit ook te maken met de maatregel om de Middensluis in Terneuzen in 
het weekend niet meer te bedienen? Zo nee, waarom is besloten om hier 
minder te schutten en is hier sprake van een tijdelijke maatregel? Wordt dit 
op den duur met ICT of bedienen op afstand opgelost? Zo nee, waarom niet?
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